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D-Link Announced Share Buyback Program for the Seventh Time 

 
Taipei, March 23, 2011 - Today D-Link’s Board Meeting resolved to purchase 
company’s own shares. This is the seventh time that D-Link executes share buyback 
program. The execution period is from March 24, 2011 to May 23, 2011, to buy back up 
to 12,000,000 shares within the per share price range from NT$20.0 to NT$30.0. The 
Board believes the treasury share program can better protect shareholders’ interests, 
and will not have any material impacts on the company’s financial status since the 
maximum dollar amount needed for share buyback will only account for 1.98% of 
company’s current asset. 
 

 

友訊科技宣布將執行第七次庫藏股買回 

 
友訊科技今日 (100年3月23日)董事會決議將實施庫藏股買回，此為公司歷年來第七次

執行庫藏股買回，執行期間為100年3月24日起，至100年5月23日止，計畫買回上限為

12,000張，執行價格區間為每股NT$20.0至NT$30.0。董事會相信此次執行庫藏股買回

是提供股東權益更好的保障，此次買回庫藏股最大總金額上限僅佔公司流動資產的

1.98%，對公司財務及資金沒任何重大影響。 

 
 

 


